
Protokoll från styrelsemöte -
Föreningen Samhällsvetarna Uppsala
Organisationsnummer: 802439-0711

Datum: 2024-08-19 Plats: Google meet Tid: 17.30

Närvarande
Emelie Schlyter (Ordförande)
Ingrid Raisis (Vice ordförande)
Malva Lewerin (Skattmästare)
Samuel Weber (Sekreterare)
Hanna Magneryd (General)
Bartosz Stroinski (General)
Albin Pöppel (General)
Matilda Nilsson (Näringsliv)
Lina Ericsson (Näringsliv)
Måns Bergenheim (Idrott)
Tilda Gustafsson (Kultur och utbildning)
Leo Nenzén (Kultur och utbildning)
Saga Madisson (Mentorskap)
Josefin Lagerquist (Aktivitet)
Lars Ljungberg (Aktivitet)
Alicia Khoury (PR)
Taiyo Nohira (PR)

Frånvarande
Lisa Andersson (General)
Daniel Nestor (Idrott)
Felix Boström (Mentorskap)
Vilma Bodin (Sånganförare)
Alice Eyre (Fotograf)

1. Mötets öppnande
Ordförande Emelie förklarar mötet öppnat.

2. Formalia
a) Val av mötesfunktionärer

Styrelsen beslutar att
- välja Emelie till mötesordförande
- välja Samuel till mötessekreterare
- välja Måns och Matilda till justerare

b) Godkännande av kallelsen

Kallelsen kom den 9 augusti på mail.



Styrelsen beslutar att
- godkänna kallelsen

c) Godkännande av dagordningen

Styrelsen beslutar att
- godkänna dagordningen

3. Ordförande har ordet
a) Lägesrapport

Suttit med likabehandlings- och verksamhetsplanen. Skrivit på för sittning på Norrlands.

4. Vice ordförande har ordet
a) Lägesrapport

Samvetardagen är typ klar. Skickar ut ny placering av vart man ska stå. Varje station ska
skicka till vice ordförande vad man tänker göra på sin station. Nästa sektionsråd 7:e
september, hoppas på mer info kring SamSek storklubb då, men kommer att vara på
Värmlands. SamSek pratar i början av Samvetardagen så de kanske tar upp storklubben då.

5. Ekonomi
a) Lägesrapport

Vi har pengar, alla fakturor är betalda. Ser ut att klara oss tills insparken drar igång. Fått
tillbaka pengar från en dubbelbokning av hostel i Berlin.

6. Sekreterare
a) Lägesrapport

Inte mycket utöver punkten under:

b) Ebas medlemssystem
Informerar om bytet av medlemssystem till eBas. Bytet görs då Uppsala studentkår vill kunna
dela medlemssystem med oss och de använder eBas. Kostar inte längre att gå med i Uppsala
studentkår och Uppsala studentkår har beslutat att medlemmar i vår kårförening blir
medlemmar i Uppsala studentkår. Lite oklart med vilka fördelar som finns med bytet av
medlemssystem. De fördelar som hittats är att eBas, till skillnad från Orbi, inte tar några
avgifter vid sålda biljetter till evenemang och inspark etc. Dessutom kommer
medlemsregistret finnas på en plats, istället för två som det ser ut nu. Bytet kommer ske under
verksamhetsåret, med målet att ha det klart till nästa termin. Beror på funktionalitet, då
hemsidan inte riktigt funkar som den ska än. Ska på föreläsning onsdag den 21:a vilket
förhoppningsvis benar ut vissa saker. Alla utskott som skapar evenemang och säljer biljetter
kommer påverkas av bytet. Barre lyfter frågan kring hur processen ser ut när våra



medlemmar blir medlemmar i Uppsala studentkår, det finns motstånd mot att våra
medlemmar automatiskt skulle bli medlemmar i Uppsala studentkår. Samuel kommer att ta
med frågan till föreläsningen.

7. Generaler
a) Lägesrapport

Håller på med utbildning till faddrar och kaptener. Har bokat lokaler, Norrlands signerat för
att ha stora salen på invigningsgasquen. Får plats med upp mot 200 personer, så hela styrelsen
kan köpa biljetter och vara med. Ska fortsätta planera evenemangen på insparken och har
kommit långt i den. Inga ekonomiska överraskningar. Har skickat ut välkomstbrevet som nått
ut till många studenter vilket även gett fler följare på Samvetsgeneralernas Facebooksida.

b) Inskrivning

Kommer att ske den 2:a september. Har inte gjort några större förändringar från tidigare
inskrivningar. Mellan klockan 10 och 13 får endast de som läser samhällsvetarprogrammet
skriva in sig, mellan 13 och 18 får frikursare skriva in sig. Har infört platsgaranti för de som
läser samhällsvetarprogrammet. Hela styrelsen förväntas vara i Hörsal 1 klockan 18:30 för att
kunna introduceras. För att säkerställa att de som säger att de har använt vår kod hos Sejfa
verkligen har gjort det så ska man ha fått ett välkomstbrev eller liknande som de kan visa upp
under inskrivningen.

8. Näringsliv
a) Lägesrapport

Styrelsetröjorna och samvetarpåsarna har kommit. Hälften av innehållet i påsen har kommit
och det är klart med sponsorer. SSR bidrar med falafel till samvetardagen. SSR undrar om vi i
styrelsen vill gå en digital styrelseföreläsning hos dem. Näringsliv ska skicka ut
informationen så kan det bestämmas vid senare tillfälle. Emelie tillägger att näringsliv ska
vara de som har kontakt med våra samarbetspartners så vi får en tydligare struktur och
undviker missförstånd.

9. Idrott
a) Lägesrapport

Påbörjat planering för eventuellt ett extra evenemang under insparken, som bland annat är till
för de som inte är med i insparken. Det kommer vara någon form av utomhusaktivitet. Ska
fortsätta planera det de ansvarar för under insparken. Alpresan har legat lite på is under
sommaren, ska dra igång marknadsföringsprocessen nu igen.



10. Kultur- och utbildningsutskottet
a) Lägesrapport

Fortsätter planera inför förbundsdebatten som kommer ske måndagen den 23:e september.
Fått in svar från de flesta ungdomsförbund och har fixat en moderator som ska snackas ihop
med under veckan. Ska ansöka om att få ha det på Ekonomikum. Alla riksdagspartiers
ungdomsförbund kommer.

b) Mentorskap

Saga närvarande, men Felix den som haft mest att göra. Saga har inte haft mycket att stå i
med.

11. Aktivitetsutskottet
a) Lägesrapport

Kommit en del i planeringen för aktiviteter i höst. Halloween och julsittning planerade.
Hösten är redan uppbokad, så har redan börjat kolla på datum till våren. Vårbal har börjat
planeras. Vinprovning är planerat att ha efter insparken. En julquiz och karaoke är även
planerade att hållas. Har bokat boende till Destination X. Har mailat olika föreningar och
flera är intresserade att ha sittning tillsammans i vår. Föreslår att vi ska betala kostnaden för
boendet på Destination X. Emelie tycker att det låter som en bra idé. Malva gillar att det går
att avboka om det skulle behövas.

Styrelsen beslutar att
- godkänna förslaget

Diskussioner uppstår om styrelsen i fortsättningen behöver godkänna varje bokning
aktivitetsutskottet gör över 1000 kr. Emelie och Malva kommer ta hand om det med aktivitet
och sedan informera på styrelsemöten. Aktivitet ska skicka bokningar till Emelie.



b) Sånganförare

Josefin informerar att aktivitet inte har fört en dialog med Vilma än då det inte funnits några
evenemang bokade, men kommer göra det då det finns evenemang.

12. PR
a) Lägesrapport

Det har varit lugnt. Var på väg att bli hackade av företaget som tar hand om vår domän men
det löste sig. Ska försöka hitta ett annat företag att jobba med. Har fått mer trafik på
Instagram, har nu över 1000 följare. Hemsidan är uppdaterad med rätt info, kommer att lägga
till generalernas text men utan bild tillsvidare.

b) Fotografering
Alicia pratar för Alice. Fotografering av hela styrelsen ska planeras in. Efter diskussion bokas
preliminärt torsdagen den 29:e september in som datum att fotografera.

13. Verksamhetsplan

Ändrar stavfel och lägger till rubriken Generaler VT25 med tillhörande text: “Föreningen
planerar att genomföra en inspark våren 2025 likt den under höstterminen 2024. Generaler
kommer att tillsättas under hösten.”
Styrelsen beslutar att

- anta verksamhetsplanen för HT24/VT25

14. Likabehandlingsplan

Ändrar stavfel
Styrelsen beslutar att

- anta likabehandlingsplanen för HT24/VT25

15. Nästa möte
Nästa möte planeras till onsdag 11 september klockan 17:30 på Kulturgeografiska. Josefin
ska kolla om det går att boka rum på nation efteråt.

16. Övriga frågor
Malva har fått frågan att återbetala 500 kr för en inköpt fotboll. Måns ska kolla så att
fotbollen finns.

17. Mötets avslutande
Ordförande förklarar mötet avslutat.



Sekreterarens namn:

Samuel Weber

Justerat av:

Måns Bergenheim

Matilda Nilsson


